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Protokoll Studentparlamentsmøte  

Tid: 22.09.2022. 15.20 – 19.45. 

Sted: S-502, studiested Fredrikstad  

 

80-22 VEDTAK 

INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL 

A. Godkjenning av innkalling 

Godkjent  

B. Godkjenning av saksliste 

Endring: Sak «Mine studier» utsettes til møtet i oktober. 

Godkjent med bakgrunn i overnevnte endring i sak 82/22.  

C. Godkjenning av protokoll 

Avvik. Protokoll foreligger ikke. Sak utsettes til møtet i oktober.  

 

Til stede med stemmerett 

Nathalie Lunde (HVO) 

Andrea Stenhaug (HVO). Representerer også fadderstyret i sak 84-22 

Signe Marie Berg (HVO). Representerer også fadderstyret i sak 84-22 

Madeleine Rasmussen (LUSP) 

Marita Stivang (LUSP) 

Inger-Synnøve Johansen (LUSP) 

Ruben Tuft (IIØ) 

Daniel Nikolai Fiko (IIØ) 

Yasmin Maria Hope (IIØ) 

 

Til stede uten stemmerett 

Sarah Naomi Lunner 

Ina Adele Fiskerstrand 

Mats Louis Christensen 

Christine Ruud 

Sandra Mari Miller 



2 
 

Jørgen Bogen 

Eilif Johansen 

Julian Cortes 

Vanja V. G. Haugo  

 

Observatører 

Anna Maria Vister 

Tuva Eide 

Lars Solberg  

 

Ordstyrer  

Ina Adele Fiskerstrand  

Sekretær  

Mari Gløckner Giil vikar for organisasjonskonsulent  

 

81-22 VEDTAK 

VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER 

Vedtak  

Møteleder Sara Naomi Lunner. Godkjent  

Ordstyrer: Ina Adele Fiskerstrand. Godkjent  

 

82-22 ORIENTERING 

ORIENTERINGER: 

A. Arbeidsutvalget orienterer: 

Studentleder:   

Opplæring med nytt arbeidsutvalg 

Deltatt på fadderseminar 

Frokostmøte med arrangører i Halden kommune 

Høstmarked 

Nokut kontrollkomite møte 

Planlegging og gjennomføring åpningsdag 
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Torget i Halden og Fredrikstad 

Møte angående Attraktiv studentby 

Faglig formelt ledermøte 

Startoff med studentråd 

Ukemøter 

Arbeidsgruppe møte om strategisk plan 

Diverse møtevirksomhet om interne saker 

Deltatt i fadderukene, og bistått fadderstyret 

Stand Fredrikstad 

Nestleder:  

Opplæring med AU - NSO samling i Moelv - AU møte - Deltatt under Fadderukene - Møte med 

Campus tjenester - Ukemøter - Startoff - TVT opplæring - Månedsbrev 

Velferd- og læringsmiljøansvarlig: 

AU-møter 

Hjelpe fadderstyret gjennom fadderukene 

Stand Fredrikstad 

Åpningsseremoni *2 

UKE-møter 

Startoff 

Møtevirksomhet 

Interne saker 

Frokostmøte med næringsaktører 

AU møtedag 

SoMe arbeid 

Organisere om Teams 

Rekruttere inn til LMU 

Informasjonsbrev til LM ansvarlige og LMU 

Rydding 

Tillitsvalgtopplæring 

Fikse styringsdokumenter 

Møte med LM ansvarlige om SHoT 
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Utdanning- og kommunikasjonsansvarlig: 

AU møter UKU møte Ikke mye spennende saker å melde om, utenom uenigheter på masteroppgaver 

(LUSP). Her endte det opp med at man lar ekstern sensor få siste tale om karakteren vipper på 1 

karakter, men hvis man vipper på over 2 karakterer så hentes det inn en tredje sensor. Mye 

Fadderukene Ukemøter Startoff. Deltok på IIØ møte. Interne saker. 

 

B) Studentrådene orienterer 

IIØ:  

Lite virksomhet den siste tiden 

Tillitsvalgtmøte gjennomført  

Jobber med sosialt arrangement for å promotere utvalget 5. oktober 

Neste uke i møte med fakultetsledelse 

 

HVO:  

Kakedag 

Kontortid på plass 

Er bare tre medlemmer pr i dag 

 

LUSP 

Gjennomført kontortid  

Gjennomført rådsmøter 

Arrangement: Høstmarked 

Insta-konkurranser gjennomført  

Klassevandringer 

Samarbeidssamtaler med medlemmer LUSP 

Planlegger møte med prodekan for utdanning  

 

C) Organisasjonskonsulent 

Vikar Mari. Ingen aktivitet i rollen. 

 

D) Fadderstyret orienterer. 

Utkast til rapport er utarbeidet 
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E) Studentsamskipnaden orienterer. 

Ikke tilstede  

F) Høgskolerepresentanter orienterer. 

Styreseminar gjennomført 

Hatt første styremøte 

Ikke mange studentsaker ennå.  

Vil se mer om studentene i utviklingsplanene til HiØ 

Rektor fornøyd med oppstart høst 2022 

 

G) Studentsamfunnene orienterer 

HSS:  

Full gang igjen etter stille periode 

3 nye i styret på plass 

Nye investeringer i lokalene – lys, røykmaskiner m.m. 

Kun 2 fester gjennomført til nå 

2 quiz`er. Populære arrangementer og godt oppmøte. 

Festene er krevende. Hva er årsaken og hvordan kan man lage attraktive arrangementer? 

Motiverte medlemmer i dag 

 

H) Læringsmiljøkonsulent orienterer. 

Ikke til stede 

I) Ledelsen orienterer. 

Sendt på mail av Lars-Petter: Orienteringsmessig kan jeg jo kort si at statsråd Borten Moe var på 

campus i Halden en meget kort tur i går. Vi fikk kastet på oss besøket fredag ettermiddag – og 

statsråden hadde bare et par små elementer han ønsket å ta opp (norsk nukleær 

dekommisjonering blant annet). Jeg holdt en presentasjon av HiØ for ham, våre utfordringer 

og fokusområder, herunder fremhevet betydningen av å jobbe seriøst med SHoT, studie og 

læringsmiljø. Han fikk en kort omvisning i vandre + på makerspace av Fahad. I indre Østfold 

møtte han sykepleierstudenter i praksis. 

Ikke til stede  

J) Andre 
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83-22 ORIENTERING 

MINE STUDIER 

Sak utsatt til oktobermøtet. 

84-22 VEDTAK 

FADDERRAPPORT 2022 

Presentasjon av sak ved AU.  

Fadderstyret presenterer fadderrapport 2022, tematisk lik rapportens oppbygging. 

Spørsmål: 

Hva var antall fadderbarn 2022. Svar: noe over 1000.  

Angående faddere som trakk seg – når gjorde de dette? Svar: De trakk seg før de skrev kontrakt. 

Forslag om at de skriver under kontrakt før sommeren og ikke etter.  

Kommentarer:  

Det stemmes for at saken skal gå for åpen sal. 

Angående økonomi – ønsker oversikt samlet over økonomidel 

Subjektivitet i rapport bør fjernes.  

Ha med samarbeidet/kommunikasjon med politiet.  

Positivt med erfaringer og forslag til neste styre. Fyll gjerne mer inn her. Viktig punkt.  

 

7 dager før neste parlamentmøte må neste utkast være klart.  

 

Vedtak: 

A) Fadderapporten er godkjent. 0 

B) Fadderrapporten er godkjent med endring.  

C) Fadderrapporten er ikke godkjent. 7 

 

Neste utkast være klart sju dager før neste parlamentmøte.  

Liste med endringer sendes fra hvert råd. Forslag til endringer sendes AU.  

 

85-22 VEDTAK 

HONORERING FADDERSTYRET  

Sak utsatt da fadderrapporten ikke ble godkjent i dagens møte.  
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86-22 DISKUSJON 

KOLLEKTIVTRAFIKK 

AU inviterer til diskusjon og ønsker konkrete forslag til bedringer. 

Shot-undersøkelsen vider at studentene er fornøyd med tilbudet. Dette står i kontrast til opplevelsen 

blant studentene når det gjelder tilfredshet med kollektivtilbudet i byene.  

Punkter: 

Lusp ønsker å ta dette opp på tillitsvalgtmøte. Vanskelig å ta standpunkt i dag. 

Fulle parkeringsplasser viser at kollektivtrafikken ikke virker som den bør. 

Mange bussruter i Halden ble endret i sommer. Mye problemer etter sommer og etter at Shot-

undersøkelsen ble gjennomført.  

Bør finnes bedre løsninger for buss 

Problem ved gjennomføring av praksisperioder utenfor egen by. Studenter kommer seg ikke til 

praksisstedet med kollektivtrafikk. Et stort problem for mange.  

Et problem at bussene ikke kommer, eller ikke kommer til oppsatte rutetider. 

 

Forslag:  

Gratis buss mellom campus i gitte tider på døgnet 

Gratis fast rute for studenter med studentkort innad i byene 

Flere avganger på flere ruter som er aktuelle for studentene 

Vi må underbygge hvordan dette eventuelt gir fordeler for Østfold kollektivtrafikk, for at dette skal gå 

gjennom.  

Forslag om samkjøring i skoleregi 

Korrespondanse mellom busser. Ruteforslag må stemme med overgangstider.  

Flexibussordning er nå ikke tilgjengelig for studenter. Hva med særordning ved arrangementer, 

mulighet for «bestillingsruter»? 

Busskur er borte fra Remmen – hvorfor er dette skjedd? 

Langdistansetilbud er dårlig – særlig med tanke på rutetilbud Moss, Indre Østfold.  

Samkjøring – et prosjekt for parlamentet. Ønsket at man ser på.  

Samme kort for all kollektivtrafikk – som i Oslo. Mulighet for å bruke tog/buss om hverandre. 

 

Studentleder samler alle innspill og tar dem videre.  
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87-22 DISKUSJON 

SKIKKETHETSVURDERING 

Det har kommet tilbakemeldinger angående skikkethetsvurdering som prosess. Skikkethetsnemda 

kan leses mer om her: https://www.hiof.no/for-

ansatte/arbeidsstotte/studier/skikkethet/skikkethetsnemd/  

Studentene har gitt tilbakemelding på at skikkethetsvurderingen ved HiØ virker «for snill». 

Innspill:  

LUSP: Det har kommet innspill fra studenter om at der det kommer bekymringsmeldinger, men 

studenter opplever at disse ikke blir tatt videre.  

Forslag: komme noen fra skikkethetsnemda for å snakke om dette i senere parlamentsmøte.  

Ønsker statistikk over saker.  

Oppmuntre til mer informasjon fra høgskolen til studentene løpet av studiet. 

Det har kommet inn bekymringer fra studenter i LUSP da studenter opplever at de ikke kommer 

gjennom med saker som meldes inn. Innmeldte saker blir tatt tak i. Hva er reglene/prosedyre når det 

meldes bekymring? 

Ønsker oversikt over prosess 

 

88-22 DISKUSJON 

STRATEGISK PLAN 

Eksisterende strategisk plan ved Høgskolen i Østfold går ut ved årsskiftet 2022/2023. Prosessen med 

å lage en ny strategisk plan ble startet i høgskolestyremøtet i januar 2022. Studentleder har sammen 

med ledelsen sittet i en arbeidsgruppe og jobbet med dette dokumentet. Etter Høgskolestyremøtet 

9. september har det blitt gjort flere endringer.  

Forklaring på hva en strategisk plan er: en organisasjons prosess med å definere sin strategi eller 

retning, og ta beslutninger om å allokere ressursene for å nå strategiske mål. 

Studentparlamentet har blitt invitert av Høgskolen i Østfold til å gi sine tilbakemeldinger og komme 

med sine innspill til den strategiske plan. 

Gi høringssvar innen 10. oktober.  

 

Parlamentet er ikke klare for å diskutere og fremme forslag. Forslag om at det settes opp workshop 

med strategisk plan som tema. Det kalles inn innen kort tid. 

 

89-22 DISKUSJON 

SHOT-HVA NÅ? 

https://www.hiof.no/for-ansatte/arbeidsstotte/studier/skikkethet/skikkethetsnemd/
https://www.hiof.no/for-ansatte/arbeidsstotte/studier/skikkethet/skikkethetsnemd/
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Det var ca. 1200 studenter som svarte på ShoT - undersøkelsen 2022. Arbeidsutvalget oppfordrer at 

Studentparlamentet jobber med dette ut mot studentene.  

God representasjon i undersøkelsen. Hvert 4 år, med unntak av 2021.  

SAK Studentparlamentet legger frem tiltak for å arbeide med ShoT-resultater. 

Tiltak ut fra resultatene:  

Forslag punkt:  

Alvorlig alkoholforbruk hos studenter. Svar: det har vært fokus på ikke-alkohol i fadderukene. Hva 

med ellers i studieåret? 

«Livskvalitet» er målt med Satisfaction With Life Scale (SWLS) – herunder ensomhet 

SiØ råd og helse er bra, men ikke nok. Bedre promotering av tilbudene og ønske om mer synlighet fra 

SiØs tjenester og tilbud.  

Helsesykepleier og Helsestasjon for ungdom i Halden bør bli mer synlig.  

Tips: Verdensdagen for psykisk helse kommer snart – en gyllen mulighet for å promotere.  

 

90-22 DISKUSJON 

KONTROLLKOMITE 

På studentparlamentsmøte i juni var det ytret et behov for kontrollkomite for studentparlamentet. 

Arbeidsutvalget har markedsført dette ut, uten å ha lykkes i prosessen. 

Studentparlamentet må få på plass dette så fort som mulig. Arbeidsutvalget ønsker at 

studentparlamentet skal diskutere en strategi for å få dette på plass, samt legge ned en innsats i å få 

dette i orden. 

Til info: Kontrollkomiteen er et rådgivende organ som rapporterer til Studentparlamentet ved 

eventuelle brudd på vedtekter, forretningsorden og valgreglement. Dersom det er grunnlag for å tro 

at det foreligger brudd på overnevnte kan KK ved forespørsel undersøke saken. Rapportering skal 

skje til studentleder og organisasjonskonsulent.  

Diskutere: hvordan kan vi lande en kontrollkomite? 

Hvor mange skal inn/krav? Svar: Det må være 3 medlemmer for å være fungerende. En kandidat er 

meldt inn til nå.  

Honorering? Ikke honorert, men trenger ikke stille i alle parlamentsmøter 

Det kan ikke være parlamentsmedlemmer i komiteen. Heller ikke andre rådsmedlemmer. Tillitsvalgte 

kan velges inn.  

Forslag til tiltak: 

Planlagt klassevandring.  

Snakk med folk personlig, i kantina eller andre steder. Kjenner du noen gode kandidater? 
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Månedsbrev kommer i neste uke. Dersom dette eller annet skal inn i månedsbrevet, så må det 

meldes inn. 

AU sjekker opp om det er andre verv som ikke er kompatible med dette vervet.  

 

91-22 DISKUSJON 

STUDENTVALG 2023 

Av erfaring så kommer Studentvalget fort, og samtidig med mye annet som skjer på Høgskolen. 

Planlegging blir derfor veldig viktig, og arbeidsutvalget ønsker å starte denne prosessen nå. 

Hva skal Studentparlamentet gjøre opp mot studentvalget, og hvordan skal vi nå ut til studentene. 

Hvordan skal hvert fakultet arbeide. 

 

Forslag:  

Kan alle rådene lage en reportasje med arbeidsgivere synes om verv på cv`en?  

Klassevandring – selge inn vervet  

Tillitsvalgtopplæringen neste uke – få inn info der 

I løpet av stemmeperioden – gjennomføre konkurranse med premier.  

Intervjue nåværende parlamentsmedlemmer om hva de har lært og fått ut av vervene 

Se etter potensielle kandidater i møter med studentene 

På tillitsvalgtopplæringene kan det samarbeides om felles opplegg 

Valgvake med mat og noe opplegg. Diskusjon om dette vil være et alkoholfritt arrangement. 

Studentleder sjekker opp dette.  

Stand med flere medlemmer til stede. Viktig å være flere 

5. oktober – Kahoot med spørsmål om valget. Snakke om valget der det ikke nødvendigvis handler 

om dette.  

Fest med kun de som har stemt som får komme inn? Er det mulig? 

Valgperiode må ses opp mot LUSP sine praksisperioder oktober som starter snart 

Begynne å markedsføre allerede nå 

Fremme stemming: kan man ha løpende statistikk og ha konkurranse mellom fakultetene? 

Storskjerm f.eks. Løpende orientering til studentene. 

Valgboder?  Hatt valgboder tidligere. Da man ordne dette praktisk. Nødvendig iom at det er digitalt? 

Mer som en gimmick for promotering. IT monterer opp PCer med systemet inne i bodene. 

Milepæler – markedsføre ved hjelp av ledelse – rektor/undervisere? Engasjere dem i noe. 

Konkurranse mellom fakultetene.  

Valgresultatet i 2021 var veldig bra historisk og nasjonalt (2 i Norge). Mål om å slå denne! 
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Få med fakultetsledelse – sette dem opp mot hverandre i en slags konkurranse. 

Sende ut sms til alle studenter om valget, mens utfordringen er heller å få folk til å stille til valg. 

 

EVENTUELT 

 

80-22 DISKUSJON 

MØTEKRITIKK 

 

HVO 

Veldig greit. Gøy å være med.  

Bra møte 

LUSP 

Forslag: hvert råd får mer enn ett saksdokument per råd 

Fin struktur i møtet 

Fint med hesteskoformasjon 

Ønsker seg annen mat. - Kom med forslag! 

Send ut info om at det kun er en saksliste, slik at vi kan skrive ut. Ang vedlegg – trodde vi fikk vedlegg 

også. Forslag: skriv det i innkallingen. Minne på det hyppigere.  

Møtestruktur bra som denne.  

Ønsker frukt eller i løpet av møtet. Påfyll av noe underveis. 

Møtestruktur bra, bra å se alle og ikke pc-bruk.  

IIØ  

Fint møte 

Liker strukturen som denne 

Ønsker ny gjennomgang av møtereglene, eventuell endring. Saker/replikker. Bruk saksopplysninger. 

Se på strukturen på dette. Blir lite konstruktivt når sak stoppes i diskusjonen  

Ønsker at ordstyrer opplyser om hva som er replikk/annet slik at det er lettere å holde orden 

Agenda: ønsker mer konkrete diskusjonspunkter.  

Studentvalg – saken ble abstrakt. Ønsker flere konkrete punkter – lettere å stille mer forberedt.  

Kaffe/te i møtene.  

Bra møte, bra struktur.  
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Ordstyrer  

Bruke skjerm til vedtak m.m.  

AU: 

Bra struktur 

Mat – heller midt i møtet? 

Bra format 

Bra struktur  

Oppfordrer alle til å tørre å si meningene sine  

Fint møte, bra struktur med hesteskomodell 

Litt rot fra AU, beklager dette.  

Ønske at det åpnes for enda mer kritiske diskusjoner 

 

Observatører: 

Liker oppsettet 

Vil gjerne se ordstyrer bedre for å kunne ta ordet. Bruke stemmeskilt? 

Sammensetting i rommet med observatører. Navneskilt på medlemmer?  

 

 


